
Referat FAU-møte Manglerud skole 
Dato og sted: 05.12.2022, Manglerud skole 

Antall deltagere: 34 

Dagsorden 
1. Velkommen  

2. Rektor informerer 

3. Innmeldt sak - hjertesone 

4. Kommentarer til og godkjenning av referat fra forrige møte 

5. Økonomistatus FAU 

6. Innmeldte saker og oppfølging fra forrige møte 

7. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

8. Arbeidsgruppene jobber separat 

Saker: 

1. Velkommen 
 

2. Rektor informerer 
Mye fravær blant personalet nå og vanskelig å få vikarer.  

Juleavslutninger 

• Det er 42 klasser. 

• Alle klasser får ikke tilgang til aulaen. Skolen prioriterer 1. trinn, 7. trinn og 10. Trinn.  

• Klassene må gjerne ha julefrokoster. Ha dialog med kontaktlærer så finner man gode løsninger. 

Juleavslutning er en frivillig aktivitet, som skolen ikke er pålagt å avholde.  

Skolesvømming - oppfølging fra forrige møte 

• Startet opp fredag i uke 46. Prøvedrift - 4. trinn – samme tider som på Lambertseter – fredager. 

Vet ikke helt hvordan det blir videre.  

• Lambertseter: AKS 3. trinn. Viktig at barn og foreldre benytter badet så mye som mulig før 

skolesvømming slik at barna blir trygge i vannet før de skal ha skolesvømming. 

• Etter prøvedriften, skal mange skoler ha skolesvømming på Manglerud skole. Det er 

utdanningsadministrasjonen som skal organisere dette. 

Tilbakemelding på forslaget om sertifisering av Manglerud skole som dysleksivennlig skole 

Spørsmålet er ute på høring hos hele personalet nå. Det er MBU neste uke, hvor rektor at meldt opp 

saken. Avgjørelsen henger på hvor mye kapasitet skolen har nå til å gjennomføre. Rektor jobber videre 

med spørsmålet og det faglige innholdet i driftsstyret over jul ifm ferdigstillingen av strategisk plan. 

International classes og de norske klassene – hvor mye kontakt er det og bør det være 
Historikken med oppstarten av programmet: 



• IB-programmet er mye mer enn et engelsskpråklig tilbud i den ordinære læreplanen. IB-

programmet følger en internasjonal standard som er lik for alle IB-skoler i hele verden.  

• Den juridiske enheten er hele Manglerud skole. Kunne ikke dele opp fordi da hadde IB blitt en 

friskole. Det var ikke interesse for å finansiere en IB-skole med kommunale midler. Dual campus 

prinsippet.  

• Rektor er head of school, principal for IB er inspektør.  

Samspill: 

• Har leirskole sammen, FN-dagen felles 

• Feriene: AKS og norske klassene er sammen. 

• IB har andre starttider og friminuttider enn de norske klassene. Har også eget foreldreråd, hvor 

man diskuterer læreplanen og hvordan man jobber. Det er et krav i IB-programmet om at 

foreldrene skal være med.  

• Er også utfordringer med språk, spesielt side de yngste trinnene ikke kan nok engelsk   

• Skolens innstilling er at klassene er sammen så mye sammen som det blir gunstig for elevene. 

IB u-trinnet:  

• Skoleball for 10. Trinn – avhenger av hvor mye dugnadsbiten er på plass.  

• Skolen har ikke gode nok på å kommunisert ut i foreldregruppen på IB og de norske klassene at 

felles skoleball og klassetur avhenger av hvor mye penger som den enkelte klasse klarer å samle 

inn.  

• Skoleball skal skolen klare å få til felles fordi det er enklere å arrangere og har ikke samme 

kostnaden som klasseturen. 

• Vitnemålsutdeling blir delt i to i år. -- blir vanskelig å avholde sammen når klassene ikke har vært 

mye sammen fram til nå.  

• Klassetur felles avhenger av at man klarer å samle inn nok penger og at elevene blir kjent med 

hverandre i forkant og at foreldrene er engasjert. Det er mye mobilitet i elevgruppen på IB og 

mange som søker seg til Blindern skole for MYP4. Det kommer til å være mange ny nye elever på 

MYP 4 på Manglerud.  

3. Innmeldt sak – hjertesone 
Arbeidsgruppa trafikksikkerhet, idrett og uteområder ønsket at skolen skulle søke om å få en hjertesone.  

Rektors tilbakemelding på hva skolen mener: 

Bør satse på å få en hjertesone. Blir et samarbeid mellom skolen og foreldrene. Kartlegging og 

holdningsskapende arbeid er helt topp. Det er kanskje ikke behov for trafikkvakter.   

Vedtak FAU: ja, FAU ønsker at skolen skal få en hjertesone 

Oppfølging: rektor melder inn skolens interesse for å få en hjertesone 

4. Kommentarer til og godkjenning av referat fra forrige møte 
Ingen kommentarer til referatet fra forrige møte. 



5. Økonomistatus FAU 
Økonomiansvarlig Stefan E. Nilsen informerte. 

Ingen bevegelser siden forrige møte.  

6. Innmeldte saker og oppfølging fra forrige møte 

Skolehagegruppa ber om 10 000 kr fra FAU til løpende utgifter 
Skolehagegruppa søker om 10 000 til løpende utgifter i forbindelse med foreldredugnader - så vi kan 

tilby servering, sørge for godt utstyr (blant annet vester sånn at "de ansvarlige" på dugnadene blir 

synlige og kan spørres om hjelp) og kanskje også andre tiltak for å øke foreldreengasjementet i 

skolehagen. 

Diskusjon: 

• Hvor lenge er det tenkt at pengene skal vare 

• Det er ikke FAU som skal finansiere skolehagen, pengene er tenkt til foreldrerelaterte aktiviteter 

Vedtak FAU: FAU står for utgiftene på kommende dugnad i skolehagen. Deretter ser skolehagen og FAU 

på utgiftsnivået med mål om å finne ut hvor mye FAU eventuelt skal støtte foreldreaktiviteter i 

skolehagen. 

7. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

AKS 

• Har hatt møte med leder for AKS.  

• AKS melder at det er dårlig info om AKS på skolens nettsider. Dette skal fikses.  

o Jobber for å innhente e-post til foreldrene før skolestart 

o En FAQ med vanligste spørsmål fra foreldre 

• Skolevei/trafikk - fare på parkeringsplassen.  

• Kvalitetsforskjell på trinnene - dette jobber de med.  

• Ikke AKS skiskole pga stengt kunstgress 

• AKS trenger leker. Hadde vært fint om FAU organiserte en innsamling av lego eller bidro til å 

skaffe leker på andre måter.     

Natteravn 

• Er for femte trinn og oppover  

• Har inngått avtale med Klubb1 om å oppbevare nøkler og vester der. Gode 

tilbakemeldinger fra dem og tett og godt samarbeid. 

• Har hatt møte med natteravnansvarlige i FAU på Høyenhall skole og utveksle tips til 

rekruttering  

o Tips: Legge listene ut tidlig.  

• Det er store forskjeller fra klasse til klasse hvor lett eller vanskelig det er å rekruttere  

• Planlegger å ha natteravn på foreldremøte 

Skolemiljø og pedagogikk 

• Kommer med en sak til FAU om foreldremøter.  



Trafikksikkerhet, idrett og uteområder 

• Fått inn saker på utbedring av utearealer på skolen – jobber videre med det 

• Sykkelparken ferdigstilles i juni 2023 

• Ønsker flere fartsdumper kan tas med Bymiljøetaten. Dette tas med i hjertesone saken.  

• Begynne å tenke på kommunens planer for sykkeltilrettelegging i Plogveien og hva det kan 

innebære - sykkelvei i 2025? 

 Skolehagen 

• Planlegger en søknad - vil ha midler til universell utforming, vedlikehold etc.  

• Har hatt møte med "gammel" skolehage gruppe og de fra skolen. 

17. Mai – gjelder kun 4. trinn 

• Dialog med korpset - nye leker?  

• Har et lekerom på skolen. 

Skoleball og vitnemålsutdeling - gjelder kun 10. trinn 

• Har hatt møte med utvidet gruppe og elever.  

• Det blir ikke felles avslutning for international classes og de ordinære klassene, men felles ball.  

8. Møteslutt og videre gruppearbeid 
Gruppene jobber videre. Møteslutt kl 20.00. 

 

Marthe Stiansen Ökvist 

Leder, referent 
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